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1. Valgte representanter til årsmøte 2021 
 
A-andeler (over 101 andeler – 3 representanter m/vara) 
Ørnes IL  Silje Ringøy   Thomas W Moen   
   Rainer Aronsen  Wojciech Gorski 
   Line Rasmussen  Marit H. Olsen 
 
A-andeler (50-100 andeler – 3 representanter m/vara) 
Meløy kommune Liv Berit Øijord  Ståle Skogstad 
   Erlend Bech Steffensen Marie Inger Kristensen 
   Bjørge Løvset   Isabell Meløysund 
 
A-andeler (1-49 andeler – 2 representanter m/vara) 
Ørnes skytterlag Egil Brandtzæg  Åge Bunes 
Saniteten Torill Bergli    Trine Neverdal (ØSUK) 
 
B- og C andeler (5 representanter m/vara) 
   Tone Norum(C)  1 Cicilie Wassvik 

Jan Tore Svendsgård(C) 2 Per Einar Nørstebø(C) 
   Laila Brun Engen (C)  3 Anne BlixC) 
   Lissbeth Hovdal (C)  4 Mats Engen (C) 
   Berit Roghell Braseth (C) 5 Eirik Bones (C) 

2.  Styret 
Styret har i perioden bestått av: 
 
Lene-Marie Olsen (fra C-andelseiere), leder 
Bjørn Kristian Nilsen (fra B/C-andelseierne), nestleder 
Bjørn Seljeseth (fra A-andelseierne), styremedlem 
Grete Stenersen (fra A-andelseierne), sekretær 
Stein Harald Engen (fra A-andelseierne), øk. ansvarlig 
 
Varamedlemmer styret: 
1. vara – C Andeler    Vigleik Heimdal 
2. vara A-andeler Ørne skytterlag  Egil Brandtzæg 
3. vara A-andeler Meløy Komm.  Kristin Eide 
4. vara B/C andeler    Jan Petter Olsen 
5. vara A-andeler (Ørnes skytterl)  Åge Bunes 
 
Valgkomité: 
Ståle Skogstad leder 
Tone Norum 
Frank Holdal 
 
Revisor:  
Odd Arne Berbusmel 
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3.  Styremøter og saker 
Det har vært avviklet 8 styremøter og ett planleggingsmøte for åpning av squashhallen. 
 
Styret har blant annet behandlet følgende saker: 
 
1. Bygging squashhallen 

Det har vært jobbet mye med squashhallen i 2021. Selve bygget var ferdig utvendig i 
utgangen av 2020. Alt innvendig er gjort i 2021 hvor mesteparten har blitt utført av daglig 
leder og noe på dugnad. I utgangspunktet var banene planlagt montert i slutten av mai 
med ferdigstillelse av squashhallen i juni 2021. Pga Covid-19 og strenge innreiseregler 
ble montering av banene forsinket til slutten av august og ferdigstillelse av squashhallen 
ble oktober 2021.  
Bookingsystem - Book24/7 ble etter gjennomgang av flere systemer valgt, da de kom best 
ut på pris og funksjonalitet. Det har blitt valgt abonnementsløsning, med flere ulike 
abonnementstyper, i tillegg til mulighet for drop-in.  
Åpning av squashhallen 16.oktober - Vi inviterte til åpningsfest med taler, snorklipping, 
kaffe og kake, oppvisningskamp, mulighet til å teste ut squash og introkurs. En god del 
folk innom, men litt mindre enn vi hadde håpt på. Dette på grunn av at flere 
arrangementer ble lagt til samme dag. 
Godt belegg, pr 31.12.21 hadde vi 151 deltakere via abonnementsløsningene vi tilbyr i 
tillegg har mange benyttet seg av drop-in. 
Vi har kjøpt inn hjertestarter og førstehjelpsutstyr til hallen.  
Forespørsel fra Wiggo Olsen om å kunne ha Norgescup siste helg i april, dette stiller 
styret seg positiv til. 
Reklame i Squashhall, har til nå solgt reklameplass til Sparebank 1 og Halsa Bygg 

 
2. Konstituering av styret 

Bjørn Kristian Nilsen – nestleder 
Grete H Stenersen - sekretær 
Bjørn Seljeseth - styremedlem 

 
3. Diverse 

Leiepriser - indeksreguleres etter tidligere vedtak 
Ny spiller og høyttalere i hall kjøpt inn og montert 
Rekkverk trapp ut montert 
Dårlig akustikk i squashhallen, har ute forespørsel på lyddemping. 

 
4. Covid-19 

Det har tidvis vært redusert bruk av Ørneshallen på ettermiddagstid pga restriksjoner for 
de over 20 år. På dagtid har bruken vært som normal. 
Det har på generell basis vært mye mindre arrangementer i Ørneshallen blant annet ble 
17.mai feiring avlyst. 
Inntektstap pga Covid-19 er estimert til ca 50.000kr. 
 

5. Lønnsforhandlinger, medarbeidersamtaler og sosial sammenkomst 
Leder har gjennomført lønnsforhandling med daglig leder. 
Medarbeidersamtaler er også gjennomført. 
Sosialt sammenkomst for ansatte, styre og vara 19.november på Myrvoll kulturgård 
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4.  Bruk av Ørneshallen  
 
4.1 Faste treninger  
Følgende grupper har hatt regelmessig trening i hallen: 

 Ørnes IL med flg. undergrupper: 
Håndball, barneidrett, volleyball og klatring 

 Ørnes Skytterlag 
 Meløy Frisklivsentral med sirkeltrening. 
 Badminton, Tae Kwon-do, Meløy Taiji og fotball trim. 

 
 
 

4.2 Turneringer etc. 
Det har i løpet av 2021 vært flg. tilleggsaktivitet i hallen: 
Turneringer/idrettsaktiviteter      Antall 
- Håndball         2    
- Volleyball         0 
- Taekwondo        1 
-Åpent hus        1 
 
4.3 Skytebanen  
Det har vært bra med aktivitet med miniatyrskyting i 2021 
Det har også vært annen trening der med Taiji Nord. 
 
4.4 Styrketreningsrom  
Har vært brukt av: 
Meløy Frisklivsentral, fysiske tester, eldretrim og kurs. 
Ørnes skole og Meløy VGS. 
6 personer har betalt for egentrening på trimrommet. 
 
4.5 Arrangementer  
I 2021 har det ikke vært noen større arrangement 
 
 Private arrangement   3 stk  
 Kurs    1 stk 
 
4.6 Squash-hall 
Squash-hallen har vært i bruk siden 16.10.2021 
Det er registrert 151 personer med abonnement i 2021 
Det har i snitt vært ca 25% belegg på banene. 
 

5.  Vedlikeholdssituasjonen  
 Alt av brannvarslingsutstyr byttet i Ørneshallen. 
 2 nye høyttalere er montert i taket i hallen. 
 Rekkverk montert i trapp ute. 
 En del oppsprekking i gulvbelegg hall. Utbedring/utskifting må vurderes. 
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6.  Regnskapsføring og revisjon 
Daglig leder har ansvaret for føring av regnskap, i samarbeid med Økonomiansvarlig i styret, 
Stein Harald Engen. Odd Arne Berbusmel er engasjert til revisjon av regnskapet.  

7.  Bemanning 
Hallbestyrer 100 % stilling - Helge Kolberg. 
Renholder 24 % stilling - Renata Majda  
 
Styret er meget tilfreds med innsatsen til renholder og daglig leder. 
 

8.  Regnskap 
Det vises til eget regnskap med revisjonsberetning. Regnskapets hovedtall er som følger: 
 
Inntekter inkl. renteinntekter:  kr 1.407.480,- 
Utgifter inkl. kapitalkostnader: kr 1.425.018,-     
Underskudd før avskrivning:  kr      17.538,-  
Avskrivning:    kr               0,-  
Underskudd etter avskrivning: kr       17.538,-        
 
Regnskapet er fremlagt med forutsetning om videre fremtidig drift. 
 
Fremlagt underskudd for 2021 dekkes av opparbeidet egenkapital. 

9. HMS 
Det er gått vernerunde, og HMS-rapport er skrevet. Ingen avvik er registrert. 

 
Styret vil til slutt takke alle som har bidratt til aktivitet og drift i hallen det året som er gått. 
 

 
Ørnes, 11. februar 2022 

 
 
 

Lene-Marie Olsen 
Leder 

 
 

Bjørn Seljeseth      Stein Harald Engen  (sign)  
 Nestleder      Økonomiansvarlig 

 
 

Bjørn Kristian Nilsen (sign)    Grete Høgmo Stenersen (sign) 
 Styremedlem      Styremedlem/sekretær 


